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Referat af bestyrelsesmøde 12. oktober 2010 

 

 

Poul Erik meddelte at han har fundet en referat-skriver, som dog ikke havde mulighed for at være 

der i dag. 

 

 

Lis meddelte at hun på grund af private årsager ikke længere magter opgaven som formand i 

bestyrelsen. Enten ønsker Lis at trække sig eller også skal der hjælp og støtte til fra de andre 

bestyrelsesmedlemmer.  Det er en større sag hvis Lis trækker sig  - med beboermøde osv.   

Derfor må løsningen være at andre i bestyrelsen træder til. 

 

 

Dagsorden og referat skal være tilgængeligt for alle. Det er ikke godt nok at hænge det op på en 

tavle i fælles-vaskeriet.  

 

Klage over forhøjelse af aconto varme:  Det undersøges om det er lovligt bare at sætte aconto 

beløbet op. Der er ikke tale om en huslejestigning. 

 

Klage vedr. manglende signal fra Stofa: Beboer anmoder om at bestyrelsen skal klage til Stofa, men 

det ligger helt uden for bestyrelsens ansvarsområde. 

 

Klage fra 15 st: Beboer klager over høj musik fra 35 st. De kan høre det selvom både døre og 

vinduer er lukkede.  Klagen sendes til Domea.  

 

Der kommer en journalist fra Domea-bladet og laver en reportage ang. de bestilte røgalarmer. 

 

Vedr. julefrokost er der forskellige forslag.. Karetmagerens Hus, De Hvide Svaner, Bowling… 

 

Datoen fastsættes til fredag d.  26.11.2010 

 

Der er stemning for bowling og efterfølgende spisning på Kirstine.  Med påhæng.  ( du kan da ta 

mig med, Poul Erik) 

 

Rengøring og behandling af fælleshuset og dets inventar skal der gøres noget ved. Der er 

spindelvæv over alt og borde er gået itu. Der skal følges op på det, sådan at de der ødelægger noget 

kommer til at stå til ansvar.  

 

Vaskeriet er også temmelig ulækkert. Skal det indføres at vaskehuset ikke kan bruges mens det 

gøres rent, når beboerne ikke kan finde ud af at holde døren lukket. 

 

Der skal laves en rengøringsplan sammen med rengøringsdamen. Evt. torsdag når hun kommer. 

 

 

 

   


